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Vragen van het lid Atsma (CDA) aan
de minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over een verbod op
de verrijkte kooi. (Ingezonden
20 augustus 2009)

1
Kent u het bericht «Belgie geeft
sector de tijd om verrijkte kooi af te
schrijvens?1

2
Hoe oordeelt u over de uitkomst van
de Belgische Evaluatiecommissie
Legkippen?

3
Waarin verschilt de Nederlandse
situatie met de Belgische situatie?

4
Is er inmiddels duidelijkheid over de
financiele en juridische gevolgen van
een voortijdig en eenzijdig verbod op
de verrijkte kooi in Nederland?

5
Deelt u de mening dat een Europese
aanpak de voorkeur heeft, en dat een
eenzijdig verbod in Nederland de
concurrentiepositie van Nederlandse
ondernemers verslechtert?

6
Deelt u de mening dat de Tweede
Kamer er verstandig aan doet op
eerdere uitspraken over een verbod
op de verrijkte kooi terug te komen?
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